

ပတခ-(အထခ)-၀၄-၀၂

ကြေညာလွှာပါ ကြိုတင်ခွန်နှင့် စာရင်းမှတ်တမ်းအရ ကြိုတင်ခွန်တို့ ကိုက်ညီမှုမရှိကြောင်း အကြောင်းကြားစာ

ရက်စွဲ၊ -----

သို့

အခွန်ထမ်းအမည် -----

အခွန်ထမ်းမှတ်ပုံတင်အမှတ် -----

လိပ်စာ -----

၁။ ၂၀×× -----လ -----ရက်နေ့မှ ၂၀×× -----လ ----- ရက်နေ့ အထိ သုံးလပတ် အတွက် လူကြီးမင်း တင်ပြသော အထူးကုန်စည်ခွန်ကြေညာလွှာ ကို ရက် / လ / ၂၀×× တွင် လက်ခံရရှိပါသည်။

၂။ လူကြီးမင်းတင်ပြသော ကြေညာလွှာကိုစိစစ်ရာတွင် ကြေညာလွှာတွင်တင်ပြထားသော ကြိုတင်ခွန်သည် ----- အခွန်ရုံးရှိ မှတ်တမ်းများအရ ကြိုတင်ခွန်နှင့် ကိုက်ညီမှုမရှိပါ။ အကြောင်းရင်းမှာ အခြားသော ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနရှိ ရုံးများတွင် ပေးဆောင်ထားသော ကြိုတင်ခွန်များဖြစ်ခြင်း၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနသို့ ပေးသွင်းထား သည့် အခွန်များဖြစ်ခြင်းတို့ကြောင့် ဖြစ်နိုင်ပါသည်။

----- အခွန်ရုံးရှိ မှတ်တမ်းများအရ ကြိုတင်ခွန်စာရင်းကို အောက်တွင်ဖော်ပြထားပါသည် -

နေ့စွဲ	ခုနှစ်မည့်ပမာဏ	ခုနှစ်မမှုမရှိသည့် ပမာဏ	စုစုပေါင်း ပမာဏ	ပေးဆောင်ထားသည့်အမျိုးအစား (အထူးကုန်စည်ခွန်၊ ပို့ကုန်သွင်းကုန်အပေါ် ပေးဆောင်ခဲ့သည့်အခွန် အစရှိသည်)

မှတ်တမ်းများအရ ပေးဆောင်မှုစုစုပေါင်း : ကျပ် xxx,xxx,xxx

ကြေညာလွှာပေါ်ရှိ ပေးဆောင်မှုစုစုပေါင်း : ကျပ် xxx,xxx,xxx

(အထူးကုန်စည်ခွန်)

ကုန်စည်တင်သွင်းခြင်း၊ ကုန်စည်ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ကုန်သွယ်မှုဆောင်ရွက်ခြင်း ကျပ် xxx,xxx,xxx

တို့အတွက် ပေးဆောင်မှုများ :

ပတခသို့ လစဉ်ပေးဆောင်သည့်အခွန်ငွေ : ကျပ် xxx,xxx,xxx

ယခုနှစ်သို့ သယ်ယူလာသည့် ယခင်နှစ်တွင် ပိုမိုပေးဆောင်ထားသော ကျပ် xxx,xxx,xxx

အခွန်ပမာဏ :

စုစုပေါင်း : ကျပ် xxx,xxx,xxx

အတည်ပြုရန်လိုအပ်သည့် စုစုပေါင်းပမာဏ : ကျပ် xxx,xxx,xxx

၃။ အထက်တွင်ဖော်ပြထားသော အတည်မပြုနိုင်သည့် ပေးဆောင်မှုများနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အထောက်အထားများကို ဤရုံးသို့ ပေးပို့တင်ပြပေးရန် အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ အထောက်အထားများဖြစ်သော ချလန်၊ အကောက်ခွန်စာရွက်စာတမ်းများ အစရှိသည်တို့ကို ----- အခွန်ရုံးသို့ -----ရက် / -----လ/ -----နှစ် တွင် လာရောက်တင်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်တွင် လာရောက်တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိပါက ----- အခွန်ရုံးသို့ ကြိုတင်အကြောင်းကြားရမည်ဖြစ်ပြီး ရက်ချိန်းပြန်လည် သတ်မှတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်တွင် အကြောင်းပြန်ကြား တင်ပြခြင်းမရှိပါက အတည်မပြုနိုင်သည့် ပေးဆောင်မှုများကိုပေးဆောင်ရန် ----- အခွန်ရုံးက အကြောင်းကြားစာ ထုတ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ ဤအကြောင်းကြားစာနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မရှင်းလင်းသည်များကို မေးမြန်းလိုပါက ----- ဌာနစု၊ တယ်လီဖုန်းအမှတ် -----၊ ----- များသို့ ဆက်သွယ်၍ ဖြစ်စေ၊ -----အခွန်ရုံး၊ အမှတ် -----၊ ----- လမ်း၊ ----- မြို့နယ်၊ ----- မြို့သို့ဖြစ်စေ၊ -----@gmail.com သို့ဖြစ်စေ၊ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါကြောင်း လေးစားစွာဖြင့် အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။



လေးစားစွာဖြင့်
တာဝန်ခံအရာရှိ
ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန
-----ရုံး